
Referat fra bestyrelsesmøde, AlmenBo afd. 35, den 12. August 2024 

Deltagere: Steve Christensen 

                       Anne Schurmann Jakobsen 

                       Ingrid Videbech 

                      Suppleanter: 

                       Marie Møller 

                        Hanne Kurcaba 

Tidligere formand Anita og tidligere administratorer af lokaler deltog i en del af bestyrelsesmødet. 

  

1. BESTYRELSEN  

1.1 Meddelelser fra formanden: Tidligere formand Anita orienterede og overdrog bestyrelsesopgaver 
og fortalte om tidligere beslutninger. 

1.2 Næste møde: Dato er 23. september 2024 

 

2 Afdelingen 

2.1 Opfølgning på udestående punkter: Da det er første møde i en helt ny bestyrelse var her intet. 

2.2 Fælleshus og gæsteværelse: Hanne Kurcaba og Marie Møller overtager administrationen af 
lokalerne og indhenter nøgler hos Driftskontoret. De tidligere administratorer aflever deres nøgler til 
Driftskontoret. 

Låge til filter på tørretumbleren sidder fast. SC kontakter driftskontoret. Han laver et stort skilt med 
påmindelse omkring rensning af filter. 

Anne kontakter Michael og undersøger om det er muligt at opdele vaske- og tørretid. 

Steve opretter mailkonto til bestyrelsen og sender den til Grundejerforeningen. 

Ingrid udarbejder bestyrelsesoplysninger og hænger dem op i glasskabet, så snart der foreligger en 
mailadresse.  

Steve laver skilte til cykelskure omkring ingen henstilling af indkøbsvogne. Ingrid forsøger at få 
vognene afhentet. Diverse butikker er kontaktet uden resultat. Alexander fra hovedkontoret har lovet 
at afhente vognene. 

Tidligere formand Anita tilbyder at opdatere hjemmesiden for afd. 35 Almenbo. 

Ingrid kontakter Anna fra hovedkontoret omkring besøg. Langtidsbudget afhentes ved besøget. 

Der skal udarbejdes en bog til beslutningsforslag. 

Anne har bestilt skilte til bomme vedr. standsningsforbud foran disse.  



Skab til bestyrelses ting anskaffes, når SC har fået et dankort. SC ansøger om dankort på 
hovedkontoret. 

 

2.3. Beboeraktiviteter: 

Ingrid har undersøgt budgettet for afholdelse af en jubilæumsfest. Det oplyses at der er afsat kr. 
10.000 til samtlige beboeraktiviteter. Dette begrænsede beløb skal dække hele årets 
beboeraktiviteter, derfor bliver arrangementet i forbindelse med 30 års jubilæet afstemt i forhold 
hertil. 

Den 29. september fra 14-17 afholdes der en hyggeeftermiddag i anledningen af afd. 35´30 års 
jubilæum. 

Der serveres sandwich, børnemenu, kagemand og øl, vand og boble.  

Ingrid og Marie laver forslag til invitation med tilmelding. 

Hanne indhenter tilbud på sandwich, Anne står for børnemenu og kagemand fra Føtex. 

 

 

2.4. Afdelingsmøde: Her er intet at bemærke 

 

3 AlmenBo 
 
3.1.Regnskab, budget og kontokort 

3.2. Driftsafdelingen og rundgang 

3.3 Repræsentantskabet: Steve plus evt. Ingrid deltager i Repræsentantskabets møde. 

 

4. Grundejerforeningen: Bestyrelsens e-mailadresse sendes af SC til Grundejerforeningen og 
deltager som repræsentant for afd. 35 i deres møde.  

5. Evt. 
Der er ønske om at ordensreglementet skal opdateres. Dette punkt tages op til næste møde. 
Der er ønske om rengøring af storskraldsrum. Dette bringes op ved besøg på hovedkontoret. 

 

 

 
Med venlig hilsen 
Bestyrelsen 

 


